	In conjunction with this year's most talked-about concert, Madonna's "Sticky and Sweet" Tour, powerHouse Books launches MADONNA CONFESSIONS on Friday, October 24 

MADONNA CONFESSIONS is the official book of photographs from the Material Girl's sold-out 2006 "Confessions" Tour, taken by manager Guy Oseary over the course of more than 50 performances around the world. 

In over 250 never-before-seen images, the book showcases the tour's various provocative themes, from an iconographic opening to an urban Bedouin segment, and on to glam punk and disco fever. The photographs celebrate what The New York Times calls "the sheer spectacularity of her physical form," along with show-stopping highlights and groundbreaking staging. Oseary traveled with Madonna for the entire tour, enjoying unprecedented access to each performance, and his photographs vividly capture the excitement and sheer energy that came alive onstage every night. The images in the book were personally selected by Madonna and Oseary and are interspersed with her lighthearted quotes from various performances. 


Long considered one of the most exciting live performers of our time, Madonna shines in Madonna Confessions, a visual delight that showcases a crowning moment in the multi-Grammy winner and Rock and Roll Hall of Fame inductee's astounding career. 


Guy Oseary is the CEO of Maverick and Madonna's manager. He has worked closely with Madonna for two decades. As Oseary was the only photographer allowed access to capture every single concert, this book contains the quintessential moments from the "Confessions" Tour.


	Одновременно с началом наиболее известного шоу этого года – тура Мадонны "Sticky and Sweet", в пятницу, 24 октября Рower House Books выпускает книгу MADONNA CONFESSIONS.

MADONNA CONFESSIONS является официальным сборником фоторабот Гая Озиери, сделанных по всему миру на более, чем 50-ти концертах нашумевшего тура "Confessions".

Количество изображений в книге, на которых демонстрируются различные провокационные моменты шоу, начиная с его иконографического открытия, бедуинских урбанистических элементов  и заканчивая глэм панком и диско лихорадкой, превышает 250. Фотографии превозносят то, что The New York Times называют «абсолютная театральность её физической формы», а также пиковые моменты оваций и принципиально новую постановку. Озиери сопровождал Мадонну на протяжении всего тура, имея  беспрецедентное  право посещения каждого концерта, благодаря чему его фотоработы живо поймали  тот драйв и безумную энергию, которая царила на сцене каждый вечер. 

Изображения в книге, которые выбирались Озиери и Мадонной лично, пересыпаны беззаботными  фразами, сказанными ею на концертах. 

Мадонна снискала себе титул одной из наиболее ярких живых исполнительниц нашего времени, и в Madonna Confessions она действительно блистает, даря своим фанам наслаждения от просмотра ослепительного шоу, являющегося кульминацией поразительной карьеры многократной победительницы Грэмми и новобранца Rock and Roll Hall of Fame. 

Гай Озиери является генеральным директором Maverick и менеджером Мадонны. Он близко сотрудничает со звездой уже два десятка лет. Так как Озиери – единственный фотограф, который получил разрешение снимать каждый концерт, книгу можно считать квинтэссенцией тура   "Confessions".



